
Protokoll fört vid styrelsemöte onsdag 14 september 2023

Plats: restaurang Moby Dick

Närvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Ek, Ingrid Elofsson Svensson, Per Lindqvist
Frånvarande: Lars Garneij, Bente Hansen, Jan Qvillby

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Per kollar med fler potentiella prisutdelare - punkten kvarstår.
Genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.

Ekonomi
I dagsläget 18.890 e på kontot.

Maten
Per har haft möte med den nya restaurangen som är positiva till att ta emot oss.
De har anställt Elvisa som också framfört våra önskemål.
Till att börja med, beställer vi från menyn likt tidigare år. Medlemmar i SGC får
10% rabatt.
Förhandlingar ang meny och pris pågår - målet är att det inte får bli dyrare än
tidigare.
Diskussion om vi behöver maximera antal spelare/matgäster med tanke på
kapaciteten.
Holger lägger ut info på hemsidan.

Damkommitten
Ingrid E-S kollar vem som kan tänkas ansvara efter Anna Hedlund som valt att
avgå



Digitala scorekort
Från och med måndag 18/9 testar vi digital scoreföring via GolfBox, parallellt
med manuella scorekort.

Tävlingsschema
Holger har gjort tävlingsschemat för hösten.
Diskuterades eventuellt fler alternativa tävlingar.

Nya medlemsansökningar
Per informerades om hur vi behandlar ansökningar.

Sommargolfen
Beslutades att SGC arrangerar den nästa sommar.

Övriga frågor
Jan undersöker och slutför affären med Energihem.

Nästa möte
Måndag 9 oktober efter golf och mat.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist
Sekreterare Ordförande




